
Grundejerforeningen Højdedraget Bogø By 

Bestyrelsesmøde 25. juli 2015 

 

Deltagere: 

Fremmødte: Erik Dalsby, Bent Holmelin Andreasen (næstformand), Marianne W. Jørgensen (kasserer), John 

Konggaard Hansen og Ove Ingemann Larsen (formand). 

 

 

Ad. 1. Siden sidst. 

Der er blevet sat et fodboldmål op på fællesarealet mellem Sydgrænsen og Østkildevej. Vedligeholdelse og 

græsklipning omkring målet bliver varetaget af Sydgrænsen 5. 

 

Der er indgået ca. 50 tilmeldinger til anvendelse af e-mail i stedet for brevpost. 

 

Foreningen er blevet oprettet som FIK kreditor i Danske bank og oprettet som kunde i Nets. Alle 

medlemmers adresser i foreninger er blevet oprettet i Nets, som fremover er firmaet der udsender 

opkrævninger og gør det muligt for det enkelte medlem at kunne betale via betalingsservice. 

 

På grund af omlægningen til Nets/betalingsservice, som har forsinket opkrævningen af kontingentet, har 

der været en del medlemmer der har forespurgt hvornår opkrævningen vil forekomme. Opkrævning 

udsendes i slutningen af juli måned, med betalingsdag medio august.  

 

Der har været et enkelt ejerskifte på Østkildevej. 

 

 

Ad. 2. Regnskab. 

Der har ikke været væsentlige posteringer i regnskabet siden sidste bestyrelsesmøde. Den totale 

kassebeholdning er p.t. ca. 30.000. Der afventes regning for vedligeholdelse af veje som er foretaget for 

flere måneder siden. Udgift for græsklipning af stier kommer senere på året. 

 

Det blev besluttet at donere 400 kr. til Bogø mølle. 

 

 

Ad. 3. Grønt udvalg. 

Det grønne udvalg har afleveret input til en ansøgning om udvidelsen af Lillemosen til bestyrelsen. 

Ansøgningen er skrevet og sent til kommunen. 

 

Bestyrelsen har haft sin årlige markvandring og tilset foreningens fællesarealer, men henblik på at 

planlægge evt. beskæring af fællesarealer, samt tilse at den enkelte parcel overholder foreningens 

vedtægter om vedligeholdelse. Konklusionen blev at der ikke iværksættes nogen beskæring på foreningen 

fællesarealer i år, men at der er en håndfuld medlemmer der for besked på at overholde foreningens § 9 

vedtægter. 

 



 

Ad. 4. Vedligeholdelse af veje. 

Vores veje er blevet efterset og der er foretaget opfyldning af huller. 

 

Tidligere forslag om anvendelse af vejsalt som støvdæmpning er besluttet gennemført, men endnu ikke 

effektueret, da det afventede udbedring af huller i vejene. Vejsalt vil som forsøg blive spredt ud på 

stamvejene Højdedraget og Østkildevej snarest muligt og der vil blive fuldt op på om det har noget effekt. 

 

 

Ad. 5. Indkomne forslag. 

Der er ikke modtaget nye forslag.  

 

 

Ad. 6. Eventuelt. 

Leverandørlisten opdateres med kontaktoplysninger på den der opsamler græs på vores fællesareal, 

området der ligger mellem Højdedraget og Mosedalen. 

 

Der er landsmøde i Fritidshusejernes Landsforening i Slagelse d. 24 og 25. oktober. Tilmelding skal ske 

snarest, hvis nogen i bestyrelsen vil deltage. 

 

Rykkerbreve skal omlægges til e-mails. Kasserer har nuværende brevformulering. 

 

Foreningens forsikringer tages op til overvejelse / genforhandling. Forsikringsagent indkaldes, hvis muligt, 

til næste bestyrelsesmøde. 

 
 

Referent: Formanden. 


